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افتتاح مدرسه ای در دورافتاده ترین نقطه جغرافیایی  کشور
وزیر آموزش و پرورش در متن ویراستی واکنش نشان داد:

پس از افتتاح مدرســه ای یک کلاســه در یکی از دورافتاده ترین 
نقاط جغرافیایی شــمال شرق کشور و در منطقه ای صعب العبور در 
استان گلســتان، وزیر آموزش و پرورش با انتشار ویراستی به آن 

واکنش نشان داد.
رضامراد صحرایی با انتشــار یک ویراســتی به بهره برداری 
یک مدرســه یک کلاسه در روســتای دورافتاده شهرستان 

مراوه تپه واکنش نشــان داد و در متن این ویراستی نوشت: 
»وقتــی می گوییم آمــوزش و پرورش در دور دســت ترین 
نقطه های کشــور هم هســت یعنی همین تصویر؛ مدرســه 
یک کلاســه روســتای دورافتاده و صعب العبــور »چرلی« 
این  تعــداد دانش آموزان  افتتاح شــد،  شهرســتان مراوه تپه 
روســتا فقط هشت نفر می باشد که دولت ســیزدهم با توجه 

به بحث عدالت آموزشــی برای تمام دانش آموزان کشــور 
عزیزمان ایران در این روســتای دوره افتاده و صعب العبور 
چنین مدرســه ی زیبایــی را تمام امکانات ســاخته و برای 

اســتفاده دانش آموزان خوب، به آن ها هدیه داده است«.
لازم به ذکر اســت با بهره برداری از این مدرسه ۱۱ دانش آموز 

مراوه تپه ای با کلاس های کانکسی خداحافظی کردند.

جامعه

خبر

جلسه ستاد مرکزی پیشگیری و رسیدگی به جرایم انتخاباتی کشور در 
دادستانی کل کشور برگزار شد.

جلسه ستاد مرکزی پیشگیری و رســیدگی به جرایم انتخاباتی کشور 
به ریاســت حجت الاسلام والمسلمین محمد موحدی آزاد، دادستان کل 
کشــور و با حضور کلیه مقامات مسئول در انتخابات در سالن اجتماعات 
کاخ دادگســتری برگزار شــد.  موحدی آزاد در این جلسه بیان کرد: در 
آستانه برگزاری یک انتخابات باشکوه دیگر در کشور هستیم که ضرورت 
دارد، توجه مضاعفی به وظایف قانونی خود در این راستا داشته باشیم. 

وی افزود: مسئولان برگزاری و اجرایی، نظارتی و همچنین کاندیداهای 
انتخابات هــر یک به تفکیک وظایفی شــرعی و قانونی دارند که باید 

محور همه فعالیت های خود را بر مدار قانون قرار دهند. 
دادســتان کل کشور  با بیان اینکه رشــد فرهنگی، قانونی و اجتماعی 
بالای افــراد جامعه عنوان کــرد: وقتی افراد جامعه چنین رشــدی در 
حوزه های مختلف دارند قطعا کارها با سهولت بیشتری انجام می شود. 

موحدی آزاد با تاکید بر اینکه رعایت اصل بی طرفی از سوی مسئولان 
بر سلامت انتخابات تاثیرگذار است، افزود: امیدواریم این اصل از سوی 
همه متولیان  امر انتخابات همچنان مورد توجه قرار گیرد و در این ایام، 
نظارت ها موثرتر انجام شــود.  وی  تاکید کرد: در آســتانه انتخابات باید 
فعالیت های خود را تشدید کنیم و حضور مجریان و ناظران بیشتر خود 
را نشــان دهد. همچنین برگزاری نشست های توجیهی نیز افزایش پیدا 
کنــد.  موحدی آزاد با تاکید بر اینکه نامزدهــا باید در مقابل اقدامات و 
خواسته های خود پاسخگو باشند، گفت: کاندیداها باید در چارچوب قانون 
حرکت کنند تا بتوانند از مزایا، تسهیلات قانونی و امکاناتی که دولت در 

اختیارشان قرار داده به نحو احسن بهره برداری کنند. 
دادستان کل کشور با اشــاره به اینکه ترکیب جمعیتی کشور از  تنوع 
زیادی برخوردار است، افزود: فرهنگ ها و حتی گویش های متفاوتی در 
نقاط مختلف کشــور داریم و باید از این ظرفیت به نحو صحیح استفاده 

کنیم و این مهم، مــورد توجه کاندیداها، طرفداران و مجریان انتخابات 
هم از این  سرمایه به نفع کشور و نظام استفاده کنند. 

وی با بیان اینکه دشــمن تمام تلاش خود را بکار گرفته تا مردم را از 
صحنه خارج کند، عنوان کرد: مردم همواره بر اســاس عقاید خود از این 
نظام حمایت و کشور دفاع کردند اما دشمن در ایام انتخابات فعال تر شده 

و تلاش می کند این حمایت مردم را از کشور بگیرد. 
موحــدی آزاد تاکید کرد: متولیان فرهنگی و تبلیغی توجه کنند که هم 
اکنون وقت دفاع از انقلاب، نظام و مقابله با دشــمنان کشــور است لذا 
وحدت آفرینی و اقناع ســازی  مردم را جهت مایوس ســازی دشمنان 

مدنظر قرار دهند. 
وی با بیان اینکه شــرکت در انتخابات هم حق و هم تکلیف اســت، 

گفت: شرکت در انتخابات تکلیفی واجب است. 
دادستان کل کشــور تاکید کرد: شــرکت در انتخابات حق و تکلیفی 
شــرعی، ملی، سیاســی و اجتماعی اســت که همگی در روز برگزاری 

انتخابات باید این مهم را به انجام برسانیم. 
موحدی آزاد با طرح این ســوال که چرا دشــمن تلاش زیادی برای 
مایــوس کردن مردم از شــرکت در انتخابات مجلــس می کند، گفت: 
مجلس از اهمیت والایی برخوردار اســت و اگر مجلس واقعا به وظایف 

خود عمل کند، به گفته امام راحل در راس امور است. 
وی بــا تاکید بر اهمیــت انتخاب نمایندگان مجلــس صالح و کارآمد 
گفــت: امیدواریم  در انتخابات پیش رو نمایندگان صالح، توانمند، متعهد، 
مســئولیت پذیر و وظیفه شــناس انتخاب شوند و در اسرع وقت به حل 

مشکلات کشور بپردازند. 
دادســتان کل کشــور خطاب به نامزدهای انتخابــات پیش رو گفت: 
کاندیداهای انتخاباتی، قانون شــفافیت را مدنظر داشــته باشند و توجه 
کننــد هزینه ها از محل و اشــخاص موجه تامین شــود و در دام افراد 

فرصت طلب نیفتند. 
موحدی آزاد با بیان اینکه نمایندگی مجلس جایگاه بســیار حســاس 
اســت، گفت: انتظار داریم نامزدهای انتخاباتی به قانون توجه کرده  و از 

خرج هزینه های شائبه برانگیز پرهیز کنند. 
دادســتان کل کشــور با بیان اینکه کار ســتاد مرکزی پیشــگیری و 
رســیدگی به جرایم انتخاباتی کشور اساسا پیشــگیری است، گفت: از 
مراجع امنیتــی و انتظامی می خواهیم از همــه ظرفیت های خود برای 
جلوگیری از سوءاســتفاده دشمن در این ایام به کار گیرند. در این راستا 

می توانند از ظرفیت مردمی بالایی که وجود دارد، استفاده کنند. 
وی با اشاره به ضرورت نظارت بر واردات کالا در مبادی ورودی گفت: 

در ایام انتخابات باید نظارت بر واردات کالاها بیشتر شود. 
دادستان کل کشور عنوان کرد: از دادستان های کل کشور می خواهیم 
در ایام انتخابات فعالیت های خود را تشــدید کنند. همکاری ضابطان و 
مراجع قضایی باید در این ایام نزدیک تر شــود و مســائل را بیشتر رصد 

کنند. 
موحدی آزاد گفت: ســازمان های خدمات رســان باید طوری خدمات 
دهند که شــیرینی خدمات شــان به کام مردم بنشــیند و خدایی نکرده 

اقدامات آن ها موجب دلسردی مردم نشود. 
وی با بیان اینکه قطعا حضور مردم در این انتخابات چشــمگیر خواهد 

بود، گفت: بررســی های صورت گرفته نشان می دهد، مشارکت در این 
دوره از انتخابات بسیار گسترده خواهد بود.

اصغر جهانگیر معاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم قوه قضاییه 
نیز در این جلســه گفت: بعضا کلاهبراران در مناسبت های خاص مانند 
انتخابات در فضای مجازی حضور پیدا کرده و شــروع به فعالیت و جمع 
آوری پــول برای افرادی می کنند که هیچ ارتباطی با نامزدها ندارند و با 
این کار زمینه بــی اعتمادی مردم و مخدوش کردن چهره کاندیداها را 
فراهم می کنند که باید اطلاع رسانی لازم درباره این موضوع از طریق 

رسانه ها انجام شود. 
وی افزود: در برخی استان ها گزارش هایی درباره دخالت های جانبدارانه 
برخی دهیاران، بخشداران و روسای ادارات رسیده بود که به موقع ورود 

شد و مراجع ذیربط تذکرات لازم را داشتند.
معاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جــرم قوه قضاییه با بیان اینکه 
تاکنون پیرامون قانون شفافیت و نظارت بر فعالیت انتخاباتی کاندیداها 
اطلاع رســانی موثری انجام نشده اســت، گفت: بجاست برای اشراف 
نامزدها و هم مراجعی که در این راســتا کار مــی کنند، اقدامات لازم 
صورت گیرد و رســانه ها نیز درباره قانون شفافیت اطلاع رسانی لازم را 
انجام دهند تا به مردم درباره ســلامت انتخابات اطلاع رسانی به موقع 

صورت گیرد.
جهانگیر با اشــاره به گزارش ارســالی از افراد خاصــی که در برخی 
بخش ها و شهرســتان های کوچک رفتار تخریبی نسبت به هم داشتند، 
افزود: به این موارد نیز ورود شده تا این اقدامات منجر به تشکیل پرونده 
نشــود. تذکرات لازم توسط مراجع ذیربط به این افراد شده تا آنها بدانند 

که اقدامات شان در تایید نهایی شان موثر است. 
وی با اشــاره به راهبرد پیشگیرانه ستاد مرکزی پیشگیری و رسیدگی 
به جرایم انتخاباتی کشــور گفت: تلاش شــده تا جایی که ممکن است 
رسیدگی ها با نگاه تخلفی همراه باشد تا حالت هشدار و انذار داشته باشد.

ایمن سازی جاده عباس آباد به کجا رسید؟

نگرانی محیط زیست از افزایش تلفات 
یوز در نوروز

معاون محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
بــا توجه به تعطیلات نوروزی و افزایش حجم تردد در جاده ها که 
همزمان با فصل بارداری یوزها در طبیعت است، امکان تلف شدن 

آنها در جاده ها افزایش می یابد.
حســن اکبری در نخستین روز نمایشگاه رسانه های ایران درباره 
آخریــن وضعیت ایمن ســازی جاده عباس آبــاد اظهارکرد: بعد از 
مردادماه ســال گذشته که ما شــاهد تلفات زیاد یوزپلنگ بودیم، 
وزارت راه و شهرسازی پای کار آمد و جلسات متعددی برگزار شد. 
براساس این جلسات طرحی تدوین شد و نصب روشنایی و علایم 
جاده ای، فنس کشی و کاهش سرعت را شامل می شد و مسوولیت 
به وزارت راه و شهرســازی واگذار شــد و اعتباری را به این کار 
اختصاص دادند. خوشــبختانه آغاز کار رضایت بخش بود و تاکنون 

سه کیلومتر روشنایی از مسیر محقق شده است.
وی افزود: کاهش ســرعت در محدوده ۴۵ کیلومتری از مســیر 
میامی – سبزوار محقق شده است یعنی هم دوربین ها نصب شده 
و هم ســرعت به جای ۱۱۰ به ۹۰ کیلومتــر کاهش یافته و این 

عمل بسیار مهم است.
معاون محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست درباره 
نصب تابلوهای اطلاع رســانی در این جاده نیز اظهار کرد: تابلوی 
اســتاندارد که به رانندگان اطلاع رسانی می کند که در این بخش 
از جــاده خطر تلفات جاده ای برای حیوانات به ویژه یوز وجود دارد 
بنابراین احتیاط کند همچنین علائم جاده ای نصب شده است که 
به راننده ها کمک می کند تا هوشیارتر باشد اما سرعت اجرای این 

طرح ها کند است.
اکبری با تاکید بر این که بیشــتر کاهش ســرعت در اجرای این 
طرح ها در حوزه فعالیت هایی اســت که بــار مالی دارند، گفت:  از 
جمله این طرح ها تامین روشــنایی و فنس کشی است که سرعت 
اجرای آن کند اســت.  تنها بخش کوچکی از فنس کشــی، ایجاد 
روشنایی، نصب دوربین و کاهش سرعت همچنین پاکسازی پل ها 
و ... انجام شــده است و هنوز فنس کشــی و مساله روشنایی که 
اعلام کرده بودند ۱۰ کیلومتر آن باید انجام شــود به طور کامل به 

سرانجام نرسیده است.
معاون محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست افزود: 
اگرچه شــروع اقدامات وزارت راه در جاده میامی – سبزوار پس از 
یک دهه پیگیری های سازمان حفاظت محیط زیست در این دولت 
نقطه عطف اســت و یک عملکرد مثبت در حوزه ایمن سازی جاده 
محســوب می شود اما سرعت ایمن سازی جاده با توجه به وضعیت 

بحرانی جمعیت یوز و نگرانی هایی موجود اصلا مناسب نیست.
وی درباره همکاری دســتگاه هایی که در این زمینه نقش دارند، 
گفت: در این زمینه دستگاه های استانی از جمله دادگستری استان 
همکاری مناسبی داشــت. رئیس کل دادگستری استان شخصا از 
این پروژه بازدید و تکلیف کرد که دســتگاه ها در یک بازه زمانی 

محدود به وظایف خود عمل کنند.
اکبری درباره مساله فنس کشــی در جاده عباس آباد اظهار کرد: 
امیدواریم که منابع دولتی تزریق شــود و سازمان برنامه به وزارت 
راه و شهرســازی کمک کند و امیدواریــم که بخش خصوصی و 
اسپانسرهای ملی در قالب مسئولیت اجتماعی ورود کنند و بخشی 

از این امر انجام شود.
معاون محیط زیســت طبیعی ســازمان حفاظت محیط زیست با 
تاکید بر این که کاهش سرعت در این جاده به دلیل ترانزیت بودن 
این جاده بسیار کار دشواری است، تصریح کرد: پلیس راه به دلیل 
ترانزیت  و طولانی بودن این جاده زیر بار کاهش سرعت نمی رفت 
و مقداری مقاومت می کرد. معتقد بودند این مســیر طولانی است 
و کاهش ســرعت در منطقه بیابانی موجب خواب آلودگی رانندگان 
می شــود اما به هرحال فراجا با کاهش ســرعت موافقت و پس از 
مصوب شــدن آن نیز وزارت راه و شهرسازی دوربین ها را نصب 
کرد و امیدواریم اگر این کاهش ســرعت تداوم داشــته باشــد و 
این موضوع اطلاع رســانی شــود، میزان تلفات می تواند به میزان 

چشمگیری کاهش پیدا کند.
اکبری در پایان گفت:  با توجه به تعطیلات نوروزی که حجم تردد 
در جاده ها زیاد می شــود و فصل بارداری یوزها در طبیعت است و 
مادر در حال جابه جایی به زیستگاه های خوب برای زادآوری است 
امکان تلف شــدن آن ها در جاده ها افزایش می یابد کما این که در 
نوروز ســال گذشته نیز شاهد تلف شــدن یک قلاده یوز ماده با 

جنین های داخل شکمش در جاده بودیم.

دادستان کل کشور: شرکت در انتخابات حق و تکلیف است

مدیرکل محیط زیســت و توسعه پایدار شــهرداری تهران اعلام کرد: ۷۰۰۰ تن زباله 
روزانه در شهر تهران تولید می شود و تنها با نگاه و رویکرد توانمندسازی و آموزش می 
توان آنها را کاهش داد. حلیا السادات حسینی گفت: آموزش مسئولان خانه های محیط 
زیســتی در همایش های سالانه و فرهنگسازی در این خصوص از جمله اقداماتی است 
که شهرداری تهران در طول سال انجام می دهد. وی با تاکید بر لزوم مدیریت پسماند با 
شیوه های جدید،  گفت: جنس زباله در نواحی شهر تهران باهم متفاوت است و اپلیکیشن 
نوماند برای مدیریت زباله خشک در تهران ذیل نرم افزار شهرزاد طراحی شده است که 
می تواند این مســاله را مدیریت کند. مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری 
تهران اظهار کرد: نگاه ما، نگاه فرهنگســازی و ارتقای ســطح آگاهی است و از افرادی 
که ســعی دارند در این زمینه فعالیت کنند نیز حمایت می کنیم. امیر عبدوس سرپرست 
دفتر مشــارکت های مردمی و مسئولیت اجتماعی سازمان حفاظت محیط زیست نیز در 
سخنان کوتاهی به ۱۰ نکته در خصوص مدیریت خشکاله اشاره کرد که داشتن نگاهی 
متفاوت به خشــکاله، نوآوری مدیریت اجتماعی خانگی، بهره برداری از فناوری های نو 
به خصوص فناوری اطلاعات، توســعه روش هــای تخصصی تامین مالی در این حوزه، 
 ارایه راه حل های مبتنی بر انرژی های پاک و پایداری زیست محیطی، جلب مشارکت 
بنگاه های بزرگ در قالب مســولیت های اجتماعی، تلفیق کردن توانمندی بنگاه های 
اقتصادی با ســازمان های غیرانتفاعی و جلب مشــارکت اجتماعــی در برطرف کردن 

مشکلات اجتماعی و استفاده از نوآوری اجتماعی برخی از این موارد بود.

مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشــت، از پوشش 
بیمه ای ۵۶ قلم فرآورده طبیعی خبر داد.

نفیســه حسینی یکتا، بعد از ظهر یکشنبه در بازدید از نمایشگاه 
رسانه های ایران، گفت: برنامه ادغام طب ایرانی در نظام سلامت 
کشــور در دســتور کار قرار دارد. وی افــزود: در حال حاضر در 
۲۱ دانشــگاه علوم پزشکی کشور، شــاهد تربیت نیروی انسانی 
در حوزه طب سنتی هستیم. حسینی یکتا ادامه داد: پیشگیری از 
بیماری ها و اصلاح ســبک زندگی، به عنوان اولین گام در مسیر 

ادغام طب ایرانی در نظام سلامت کشور تلقی می شود.
وی با عنوان این مطلب که ویزیت متخصص طب ایرانی تحت 
پوشــش بیمه است، گفت: تاکنون ۵۶ قلم فرآورده طبیعی تحت 
پوشش بیمه قرار گرفته است. مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل 
وزارت بهداشت ادامه داد: بر اساس آئین نامه، فقط پزشک دارای 
مدرک تخصصی طب ســنتی و ایرانی و پزشــک دوره دیده در 
محدوده فعالیت آئین نامه ها می تواند خدمت طب سنتی و ایرانی 
ارائه بدهد و مهم است که خدمات به صورت ادغام یافته باشد و 

افراد فاقد این مدارک مجاز به ارائه خدمت نیستند.
حســینی یکتا افزود: به کرات بــه عموم مردم در این خصوص 
اطلاع رســانی شــده که از مراجعه به افرادی که مدرک مرتبط 

ندارد مراجعه نکنند.
وی ادامه داد: فهرســت مراکز معتبر و پزشکان در سایت دفتر 

طب ایرانی و سایت سازمان نظام پزشکی موجود است.
حسینی یکتا تصریح کرد: خدمت دهندگان طب سنتی از طریق 
سامانه مربوط می توانند ارزشیابی شوند که تعداد زیادی ثبت نام 
کرده اند و در صورتی که تجاربی دارند بر اساس ضوابط در مراکز 

مورد تأیید زیر نظر پزشک می توانند فعالیت کنند.
مدیــرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشــت در پایان 
گفت: ۱۲ مراکز تحقیقات طب سنتی و گیاهان دارویی در کشور 
داریم و در سه سال متوالی، رتبه چهارم تولید علم در طب مکمل 
و جایگزیــن در دنیا بعد از هند، چین و آمریکا به ایران اختصاص 

یافته است .

معاون شهرسازی شهرداری تهران با اشاره به ورود چینی ها به بازار 
مســکن تهران گفت: حضور چینی ها در بحث مسکن فقط در بعد 

سرمایه گذاری خواهد بود.
حمیدرضا صارمی با اشاره به عوارض ساختمانی سال ۱۴۰۳ گفت: 
بر اســاس مصوبه شورای شهر تهران نرخ عوارض ساختمانی برای 
ســال آینده ۱۹ درصد نسبت به امســال افزایش خواهد داشت که 
در لایحه پیشنهادی شهرداری تهران تلاش شد تا حداقل افزایش 
عوارض را برای سال آینده داشته باشیم؛ به طوریکه عوارض تجاری 
صفر درصد و عوارض مسکونی و اداری برای سال آینده ۱۹ درصد 

افزایش خواهد داشت.
صارمی همچنین در خصوص عوارض ساخت و ساز در بافت فرسوده 
نیز گفت: از محور جنوب انقلاب به پایین بنا به پیشنهاد شورای شهر 
تهران عوارضی دریافت نخواهد شد و صددرصد رایگان خواهد بود 
و برای محور شمال انقلاب به بالا عوارض ۵۰ درصد در نظر گرفته 
شده اســت. وی در ارتباط با میزان صدور پروانه های ساختمانی در 
سال جاری اظهار کرد: ابتدا باید اشاره کنم که در سال ۱۴۰۰، ۵۴۰۰ 
پرونده ساختمانی و در سال ۱۴۰۱، ۱۰ پرونده ساختمانی و از ابتدای 
ســال جاری تا کنون بیش از ۱۲هزار پروانه ساختمانی صادر شده 
است. معاون شهرســازی و معماری شهرداری تهران در خصوص 
اخبار مطرح شــده مبنی بر ورود چینی ها جهت احداث مســکن در 
پایتخت افزود: در سفر اخیر شــهردار تهران با تیم همراه به چین، 

مذاکراتی در ارتباط با بحث مسکن انجام گرفت و حضور چینی ها در 
بحث مسکن فقط در بعد سرمایه گذاری خواهد بود.

وی با اشاره به ظرفیت کشور در ارتباط با ساخت مسکن گفت: در 
ارتباط با مسکن ما هم مهندسین متبحر و هم تکنولوژی پیشرفته را 
داریم. به همین جهت در بخش مسکن چنانچه به نتیجه ای برسیم 
چینی ها در بخش سرمایه گذاری مشارکت خواهند داشت که با توجه 
به عید چینی ها، ادامه مذاکرات در بحث احداث مســکن توسط آنها 
به بعد از عید چینی ها موکول شده و همانطور که گفته شد در بخش 
مسکن چینی ها در حوزه سرمایه گذاری بویژه در بحث بافت فرسوده 

مشارکت انجام خواهند داد.

رییس شورای شــهر تهران در مورد ساماندهی دستفروشان در آستانه سال نو بر لزوم 
موقتی بودن این ســاماندهی تأکید کرد. مهدی چمران در حاشــیه جلسه شورای شهر 
تهران با حضور در جمع خبرنگاران در مورد ترافیک بساط گستران در شب های منتهی 
به ســال نو بیان کرد: اینکه افرادی که شــب عید کسب و کاری ندارند و می خواهند از 
موقعیت اســتفاده کنند باعث بســاط گستری و راه بندان می شــوند. وی با بیان اینکه 
شنیده ام که معاون شهردار تهران اعلام کرده است که قرار شده در دو منطقه این افراد 
دستفروش مستقر شوند؛ البته استقرار این افراد باید با شرط که موقتی و نه دائمی؛ باشد، 
افزود: دست فروشی شغلی نیست که بتواند پروانه دریافت کند؛ اما کسانی که در سختی 
و تنگنا هستند ناچارند به دست فروشی روی بیاورند و در مواردی زمینه آزار مردم فراهم 

می شود؛ البته مردم نیز از دست فروشان خرید می کنند.
چمــران در مــورد تردد خودروهــای پلاک شهرســتان در تهران با تأکیــد بر اینکه 
خودروهایی با پلاک دیگر شهرســتانها نباید در تهران فعالیت کنند، گفت: خودروهای 
پلاک شهرســتان که به صورت موقت می آیند مشکلی نیست؛ اما برخی  برای کار به 
تهران می آیند و حتی در اتومبیل خود اســتراحت می کنند و تعداد بالای این خودروها 
منجر به ازدحام می شــود. وی ادامه داد: معاینه فنی این خودروها در ســایر شهرستانها 
مطابق با معاینه فنی استاندارد در تهران نیست؛ بنابراین خودروهای دودزا در این شهرها 
معاینه فنی می گیرند و در تهران تردد می کنند؛ لذا باید به صورت مشــخص روی این 

موضوع کار شود.
رئیس شــورای اسلامی شهر تهران در مورد ورود سازندگان چینی به تهران با تاکید بر  
اینکه انتقال تکنولوژی و کمک در سرعت بخشی به ساخت و ساز مسکن ایرادی ندارد، 
ادامه داد: در مدتی از نیروهای ترکیه برای ســرعت در ساخت و ساز استفاده شد. ما به 
دیگر کشــورها برای مسکن سازی نیاز نداریم و تنها می توان از تکنولوژی استفاده کرد. 
زمانی وزارت دفاع ساخت سریع را انجام داد و متاسفانه دنبال نشد و قرارداد مالی ساخت 
و ساز مسکن بین شهرداری و چینی ها باید در شورا تصویب شود؛ اما ساز و کار استفاده 

از این ظرفیت باید توسط سازمان های متولی دنبال شود.
چمران در ادامه در واکنش به حواشی نمایشی تحت عنوان داعش در مترو با بیان اینکه 
نمایش جنایات داعش خوب اســت اما اینکه در مترو این کار انجام شــود یا خیر؟ باید 
بررسی شــود، گفت: باید اندازه نگه داشته شود و شاید اجرای جنایات داعش در همان 

حد و اندازه صحیح نباشد.

بنابر اظهارات مدیرکل آموزش و پرورش شهرســتان های اســتان تهران، در راستای جبران و تامین 
نیروی انســانی، امســال ۵۰۴۲ تن از طریق آزمون اســتخدامی ماده ۲۸ جذب آمــوزش و پرورش 
می شــوند. مسعود بهرامی در نشســت خبری صبح امروز که با عنوان بررسی دستاوردهای آموزشی 
و پرورشی شهرســتان های استان برگزار شــد، تعداد دانش آموزان در حال تحصیل مدارس دولتی و 
غیردولتی شهرستانهای استان تهران را بیش از یک میلیون و ۱۲۵ هزار تن برشمرد. وی با بیان اینکه 
برای مقطع ابتدایی رویکرد آموزشــی بازی محور تعریف شــده که در این راستا طی یکسال گذشته 
پرجمعیت ترین مدارس هر منطقه که دو نوبته هستند را مجهز به بازی های آموزشی یا همان واقعیت 
مجازی) VR( کرده ایم افزود: برای اولین بار در تاریخ تاسیس اداره کل آموزش و پرورش شهرستانهای 
استان تهران، میانگین امتحان نهایی دانش آموزان بالاتر از میانگین کشوری شده است. بهرامی در ادامه 
با اشاره به اجرای اردوهای راهیان پیشرفت، به ۲۰ مقصد اردویی اشاره کرد که برای این دانش آموزان 
شهرستانهای تهران برنامه ریزی شده است.  مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های استان تهران در 
حوزه تربیت بدنی نیز به تجهیز بیش از ۹۷۰ اتاق سلامت در مدرسه ها اشاره کرد و ادامه داد:  در حوزه 
سوادآموزی نیز پیش از این رتبه ۲۴ را داشتیم اما امسال در ارزیابی وزارتخانه به رتبه ۷ در سواد آموزی 
رسیده ایم. بهرامی از اخذ ۳۰۲ سند مالکیت در طول سال جاری خبر داد که ۱۲ ملک مولدسازی شده اند. 
وی با تاکید بر اینکه در مهر ماه امسال ۷۳ فضای آموزشی جدید تحویل و ۱۰۹ پروژه عمرانی نیز در 
حال احداث است اظهار کرد: سرانه آموزشی شهرستان های استان تهران پیش از این ۳.۸ مترمربع بود 
که امروز به ۴.۷ متر مربع رسیده است. به جز مصوبات سفر رئیس جمهور، تمام مدارس جدید التاسیس 

با مشارکت خیرین ساخته شده است.

 ۷۰۰۰ تن زباله روزانه 
در تهران تولید می شود

۵۶ قلم فرآورده طبیعی 
تحت پوشش بیمه است

حضور چینی ها برای مسکن در پایتخت 
فقط در بعد سرمایه گذاری خواهد بود

خودروهای پلاک شهرستان 
نباید در تهران فعالیت کنند

جذب ۵۰۰۰ نفر در آزمون استخدامی 
ماده ۲۸ آموزش و پرورش

مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران :

معاون شهرسازی شهردار تهران:مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت:

 مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های استان تهران خبر داد:رئیس شورای شهر تهران عنوان کرد:


